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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA NÚM. 01/2015 DEL PLE DE 
L’AJUNTAMENT DE DIA 12 DE GENER DE 2015  
  
 
Identificació de la sessió: 
Núm. 01/2015 
Sessió: ordinària 
Data: 12 de gener de 2015 
Horari:  11.35 a 13.15 hores 
Lloc: Sala de sessions de l’Ajuntament de Manacor 
  
 
Assistents 
President 
Antoni Pastor Cabrer 
 
Regidors 
- Pel Grup Municipal Coalició per Manacor 

1. Riera Mascaró, Catalina 
2. Rufiandis Cabrer, Francisca 
3. Bover Sansó, Maria 
4. Sureda Rosselló, Sebastiana 
5. Sureda Fons, Maria Magdalena 
6. Flores Pineda, Roberto Arturo 

 
- Pel Grup Municipal Partit Popular de Manacor 

1. Bosch Lliteras, Llorenç 
2. Sureda Fons, Antoni 
3. Servera Munar, Antoni 

 
- Pel Grup Municipal Socialista 

1. Fernández Rubí, Amanda 
2. Nadal Santandreu, Sebastià 
3. Hinojosa Abenza, Nuria 

 
- Pel Grup Municipal PSM-IV-EM 

1. Gaià Riera, Sebastià 
2. Oliver Gomila, Miquel 

 
- Pel Grup Municipal AIPC  

1. Gomila Capó, Joan  
2. Amer Artigues, Bernat 
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- Pel Grup Municipal ALM 
1. Mateu Capllonch, Francisco 
2. Ginard Puigserver, Joan 

 
- Pel Grup Municipal d’Esquerra Republicana 

1. Llodrà Gayà, Joan 
 
- Regidor no adscrit 

1. Perelló Román, Miquel 
 
Secretari general 
Nicolau Conti Fuster 
 
 
Incidències 
El Sr. Amer Artigues s’incorpora al punt 4 de l’ordre del dia. 
 
 
Ordre del dia, desenvolupament de la reunió i acords: 
 
1. Lectura i aprovació acta 19/2014 ordinària. 
2. Donant compte de les resolucions dictades en el mes de desembre de 2014. 
3. Donant compte de l’aprovació del II Expedient d’incorporació de romanents 2014. 
4. Precs i preguntes. 
 
 
 
El president obri la sessió i es procedeix a tractar els punts de l’ordre del dia. 
 
 
1. Lectura i aprovació acta 19/2014 ordinària. 
 
Es dóna compte de l’acta de la sessió ordinària núm. 19/2014 duta a terme el passat 15 de 
desembre de 2014. 
 
Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital del 
compact disc que s’annexa i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat pel 
secretari general de la corporació (minutatge: de 0.00.54 a 0.07.25) 
 
Finalitzades les intervencions, el Ple de l’Ajuntament l’aprova per unanimitat. 
 
  
 
2. Donant compte de les resolucions dictades en el mes de desembre de 2014. 
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Es dóna compte de les resolucions de la batlia inscrites en el mes de desembre de 2014, 
amb els números 3135 al 3463/2014, ambdós inclosos. 
 
Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital del 
compact disc que s’annexa i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat pel 
secretari general de la corporació (minutatge: de 0.07.29 a 0.12.04) 
 
Finalitzades les intervencions, el Ple de l’Ajuntament queda assabentat de les esmentades 
resolucions. 
 
 
3. Donant compte de l’aprovació del II Expedient d’incorporació de romanents 
2014. 
 
La Sra. Sureda Rosselló dóna compte de l’acord de la Junta de Govern Local de 19 de 
desembre de 2014 d’aprovació del II Expedient d’incorporació de romanents exercici 
2014, que seguidament es transcriu: 
 
“Proposta de batlia per aprovar el II Expedient d’incorporació de romanents de 
l’exercici 2014. 
 
Es dóna compte de la proposta següent: 
 
“PROPOSTA D’APROVACIÓ DEL II EXPEDIENT D’INCORPORAC IÓ DE 
ROMANENTS EXERCICI 2014  
 
Antecedents  
 
Vista la proposta de la Delegada d’Economia d’aprovació del I Expedient 
d’incorporació de romanent de l’exercici  2014. 
 
Fonaments de dret 
 
1. Article 182 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, pel que s’aprova el TRLRHL, i els 
articles 47 i 48 del RD 500/1990, de 20 d’abril. 
 
2. Base 18-5è de les bases d’execució  del Pressupost  General de la Corporació del 
2014, on estableix que serà aprovat per la Junta de Govern, previ informe d’Intervenció, 
i una vegada aprovat, serà executiu i s’efectuaran les modificacions previstes mitjançant 
la comptabilització  del corresponent document MC previst en la Instrucció de 
Comptabilitat.  De l’aprovació de l’expedient es donarà compte al Ple en la primera 
sessió que efectuï. 
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3. Informe de la Intervenció de Fons de 16 de desembre de 2014. 
 
Per això,  la Batlia-Presidència eleva a la Junta de Govern la següent 
 
PROPOSTA: 
 
1. Aprovar el II Expedient d’incorporació de romanents, de l’exercici 2014, que afecta a  
les següents partides: 
 
PRESSUPOST DE DESPESES. 
 

 
PRESSUPOST INGRESSOS  
 

 
2. Que del present expedient es doni compte a la primera sessió plenària que es celebri. 
 
Manacor, 16 de desembre de 2014 
El Batle-President, per delegació de firma, 
(Decret 4807/2011),  
1r tinent de batle i delegada, 
Catalina Riera Mascaró” 
 
Vista i trobada conforme, s’aprova per unanimitat la proposta precedent” 
 
Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital del 
compact disc que s’annexa i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat pel 
secretari general de la corporació (minutatge: de 0.12.15 a 0.12.46) 
 
Finalitzades les intervencions, el Ple de l’Ajuntament queda assabentat de l’aprovació de 
l’esmentat expedient. 
 
 
 
4 Precs i preguntes. 
 
PREGUNTES ESCRITES 
 
* Preguntes presentades pel Grup Municipal d’Esquerra Republicana el dia 8 de gener 
de 2015, amb el número de registre d’entrada 174: 

PARTIDA DESCRIPCIÓ        IMPORT 

40.3343.6259400 Inversions CUM (Aula Mentor) R13 1.182,57€ 

870.01 Romanent de tresoreria finançament afectat 1.182,57€ 



 5

“1. Fa unes setmanes es varen presentar els nous vehicles de recollida de residus.  
Mig any després que per contracte haguessin d’estar ja en funcionament.  Quines 
accions ha emprès l’Ajuntament amb la concessionària per pal·liar aquest 
perjudici? 
2. Per quins locals, solars o altres instal·lacions paga lloguer l‘Ajuntament de 
Manacor (organismes autònoms inclosos)? Amb quin preu anual aproximat? 
3. Per quin motiu el batle convoca un Ple Ordinari amb un ordre del dia tan 
magre? No dóna per més un municipi de quaranta mil habitants? 
Joan Llodrà Gayà 
Grup Municipal d’Esquerra Republicana 
Manacor, 8 de gener de 2015”. 

 
Les tres preguntes, efectuades pel Sr. Llodrà Gayà, són contestades, la primera pel Sr. 
Amer Artigues, la segona per la Sra. Sureda Rosselló i pel batle, i la tercera pel batle. 
 
Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital del 
compact disc que s’annexa i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat pel 
secretari general de la corporació (minutatge: de 0.12.56 a 0.37.20) 
 
 
* Preguntes presentades el 8 de gener de 2015 amb el RGE núm. 220, pel Grup Municipal 
Socialista: 

“1. Per quin motiu alguns dels llums de Nadal no s’encenien als pocs dies de la 
seva instal·lació? 
2. Té intenció la delegació d’Urbanisme de seguir convocant la Ponència 
d’ordenació urbanística de forma regular? 
3. Quina solució ha aportat l’equip de govern al descontent dels “cavallistes” arrel 
de la notícia del seu boicot a les Beneïdes? 
Manacor, 8 de gener de 2015  
Amanda Fernández Rubí 
Portaveu del Grup Municipal Socialista”. 

 
La primera pregunta la formula la Sra. Fernández Rubí i és contestada pel Sr. Mateu 
Capllonch;  la segona l’efectua la Sra. Hinojosa Abenza i la respon la Sra. Riera Mascaró; i 
la tercera la realitza el Sr. Nadal Santandreu i la contesta el batle. 
 
Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital del 
compact disc que s’annexa i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat pel 
secretari general de la corporació (minutatge: de 0.37.25 a 1.08.06) 
 
*  Preguntes presentades pel Grup Municipal PSM-IV-ExM el 9 de gener de 2015 amb el 
número 228: 

“1. Té previst aquest equip de Govern incorporar el PGOU els catàlegs de camins i 
patrimoni? 
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2. En quina situació es troba la concessió de la piscina municipal i quines són les 
previsions que fa aquest equip de Govern del futur d’aquestes instal·lacions? 
3. Quines sancions s’han posat per l’incompliment de les ordenances de civisme 
l’any 2014 (recollida excrements de cans, embrutat el carrer, treure els fems fora de 
l’horari establert...? 
Sebastià Gaià”. 

 
El Sr. Oliver Gomila efectua la primer pregunta, que és contestada per la Sra. Riera 
Mascaró; i la segona i tercera les realitza el Sr. Gaià Riera i respostes, la segona pel Sr. 
Perelló Román i la tercera per la Sra. Sureda Rosselló i pel Sr. Amer Artigues. 
 
Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital del 
compact disc que s’annexa i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat pel 
secretari general de la corporació (minutatge: de 1.08.12 a 1.25.02) 
 
 
*  Preguntes presentades pel Grup Municipal Partit Popular de Manacor el 9 de gener de 
2015 amb el número 234: 
“1. Mos podria informar s’equip de govern si, aprofitant que esteim en temporada baixa, 
té previst dur a terme obres de millora en ses infraestructures de ses zones turístiques 
des nostre terme municipal? 
2. Al ple ordinari del mes de novembre es va aprovar una partida important per millorar 
es subministrament d’aigua, mos podria informar s’equip de govern a quin punt se 
troben i quines accions s’han duit a terme? 
3. Al ple ordinari del passat mes de novembre es va aprovar es reglament dels horts 
urbans, mos podria informar s’equip de govern a quin punt es troba aquest tema? 
Manacor, 09 de gener de 2015 
Antoni Sureda Fons 
Portaveu des Grup Municipal Partit Popular de Manacor”. 
 
El Sr. Sureda Fons formula les tres preguntes, que són contestades, la primera per la 
Sra. Riera Mascaró i el Sr. Gomila Capó, i la segona i tercera pel Sr. Amer Artigues. 
 
Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital del 
compact disc que s’annexa i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat pel 
secretari general de la corporació (minutatge: de 1.25.04 a 1.39.15) 
 
PRECS  
 
La Sra. Fernández Rubí realitza els següents precs: 

1. En relació a les obres que es realitzen als carrers, demana si aquestes són 
urgents, ja que hi ha queixes dels comerciants per les dades en que es duen a 
terme. 
2. Comenta que seria convenient reposar les papereres dels parcs infantils 
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3. Sol·licita que es revisin l’enllumenat, ja que hi ha diversos carrers que els 
llums es troben apagats. 
4. Avisa que hi ha un contenidor damunt una línia groga, davant una cotxera al 
carrer Convent, que dificulta voltar, i demana que es retiri. 

 
El Sr. Oliver Gomila formula un prec relatiu a un canvi de sentit als carrers Moreres,  
carrer de Sant Vicens i carrer de Sant Domingo, ja que és una zona de molta circulació,  
 
El Sr. Gaià Riera demana informació sobre la senyalització que es demanà al Consell de 
Mallorca quan a l’accés a l’Hospital.  Igualment indica que hi ha errades en la 
nomenclatura de l’oli de la finca d’Albocàsser, i considera que l’Ajuntament hauria 
d’intervenir i avisi a l’empresa perquè sigui corregit; així com també quan al nom de 
Cases de Son Talent de la finca de propietat municipal, ja que hi ha la possessió amb el 
mateix nom.  
 
El Sr. Sureda Fons indica que hi ha clots a diversos camins, com per exemple en el camí 
de Sa Mola, en el camí Vell, etc, i seria convenient que es reparessin. 
 
Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital del 
compact disc que s’annexa i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat pel 
secretari general de la corporació (minutatge: de 1.39.20 a 1.47.10) 
 
El president aixeca la sessió, de la qual estenc aquesta acta. 
 
El secretari general     El batle president 
 
 
 
Nicolau Conti Fuster     Antoni Pastor Cabrer 
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AJUNTAMENT PLE 
Sessió ordinària 01/2015   
 
 
ÍNDEX DEL DOCUMENT D’ENREGISTRAMENT AUDIOVISUAL DE LA 
SESSIÓ DE 12 DE GENER DE 2015 
 
Ordre del dia 
 
Punt de l’ordre del dia Situació de minutatge 
1. Lectura i aprovació acta 19/2014 ordinària De: 0.00.52  

A:...0.07.26 
2. Donant compte de les resolucions dictades en el mes de 
desembre de 2014 

De: 0.07.28  
A:...0.12.06 

3. Donant compte de l’aprovació del II Expedient 
d’incorporació de romanents 2014 

De: 0.12.10  
A:...0.12.50 

4 Precs i preguntes. De: 0.12.51  
A:...1.47.15 

 

 


